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 SAMMANTRÄDESDATA 
 Tid: 2005-09-14 
 Plats: Telefonmöte 
 
 NÄRVARANDE 
 Magnus Liljeblad Ordförande ML 
 Lars Svedje   LS 
 Arne Hedin  Adj AH 
  
 
56. MÖTETS ÖPPNANDE 
 Ordf Magnus Liljeblad öppnade mötet och hälsade välkommen. 

Detta möte skall bara behandla frågan om ett eventuellt deltagande i lag-VM för 
damer. 

 
57. VAL SEKRETERARE OCH JUSTERINGSMAN 
 Mötet valde ML till sekreterare och Arne Hedin att justera protokollet. 
 
58. LAG-VM WOMEN 

Efter Karlskogas SM-final och den fina tävlingen som tjejerna genomförde på Lag-
NM i Björkvik i augusti, har frågan från tjejerna kommit om eventuellt deltagande i 
lag-VM. Magnus har kontrollerat en eventuell efteranmälan vilket inte stöter på 
några problem trots att anmälningstiden gått ut.  
Ekonomi: Kostnaden för att starta med ett damlag kommer att röra sig om ca 15 – 
20000. Magnus har skrivit till styrelsen och äskat ett extra anslag för tjejerna. 

 Vi kan dock inte vänta på svar angående detta, så ett beslut måste tas idag.  
Om vi kör en budgetvariant och har samma lagledare för bägge lagen, använder 
grabbarnas mekaniker avbokar hotell för lagledare kan vi komma att klara detta 
inom årets budget. 
Mötet beslutade att deltaga i tävlingen med både dam- och herrlag. 

  
59. MÖTETSAVSLUTNING 
 ML tackade för ett bra möte och avslutade detsamma. 
 
 Vid protokollet   Justerat 
     Via mail 2005-10- 
 
 Magnus Liljeblad   Arne Hedin 

 


